
Betreft:  PvdA commissievragen over plaatsing tijdelijke woonunits Ellertsveld 
 
 
 
Geacht college, 

 
Naar aanleiding van uw besluit van 5-7-2023 over de plaatsing van tijdelijke woonunits op het 
Ellertsveld t.b.v. Oekraïense vluchtelingen, hebben wij een aantal vragen. 
 
1. Waarom is er gekozen voor communicatie over deze locatie een week voor het zomerreces? 

 
2. Welke locaties zijn nog meer in beeld geweest en op basis van welke criteria is er gekozen voor 

het Ellertsveld?  
 
3. Er zijn zorgen bij de omwonenden over het mogelijk verdwijnen van bomen en ander groen. Kunt 

u deze zorgen wegnemen? Bijvoorbeeld door de units zo te plaatsen dat dit niet ten koste zal 
gaan van de bomen? 

 
4. Wat gebeurt er na een periode van 5 jaar? Kunt u toezeggen dat er dan een einde komt aan de 

tijdelijke woonunits op die plek? 

Met vriendelijke groet, 
 
Margot Leeuwin  
Fractievoorzitter PvdA Huizen 
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